
ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΥΠΟΥ ΠΡΩΘΥΠΟΥΡΓΟΥ

Λουξεμβούργο, 20/11/97

Ο Πρωθυπουργός Κώστας Σημίτης μετά τη συνάντηση με τον 
Πρωθυπουργό του Λουξεμβούργου Ζαν Κλωντ Γιούνγκερ, προέβη στην 
ακόλουθη δήλωση:

“Με τον Πρωθυπουργό του Λουξεμβούργου κ. Γιούνγκερ είχαμε μια 
συζήτηση για όλα τα θέματα τα οποία θα θιγούν κατά τη διάρκεια της 
Συνόδου Κορυφής. Πρώτα απ’ όλα, βέβαια, το θέμα της απασχόλησης, 
τις λύσεις που είναι αναγκαίες και την υποχρέωση να βρούμε 
συγκεκριμένες πολιτικές, οι οποίες θα βοηθήσουν στη μείωση της 
ανεργίας.

Συζητήσαμε, επίσης, τα θέματα διεύρυνσης της Ευρωπαϊκής Ενωσης, 
πώς θα γίνει η διεύρυνση αυτή, ποιές χώρες θα περιλαμβάνει, ποιά 
σχήματα θα δημιουργηθούν και στο πλαίσιο αυτό συζητήσαμε και το 
θέμα της ένταξης της Κύπρου και των ελληνο-τουρκικών σχέσεων. Αυτή 
ήταν μια προετοιμαστική συζήτηση για τις συναντήσεις που θα 
ακολουθήσουν σήμερα και αύριο”.

ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, για την Ευρωπαϊκή Διάσκεψη 
φαντάζομαι ότι θα συζητήσατε και για τις σχέσεις της Τουρκίας με την 
Ευρωπαϊκή Ενωση.

ΠΡΩΘΥΠΟΥΡΓΟΣ: Ακριβώς, αυτό ήταν ένα από τα θέματα, αλλά πάνω 
σ’ αυτό θα υπάρξει συνέχεια σήμερα το βράδυ. Κυρίως, όμως, αυτό που 
θα μας απασχολήσει και σήμερα το βράδυ και αύριο και που αποτελεί 
το θέμα της συνάντησης -και θέλω να το τονίσω αυτό- είναι το θέμα της 
απασχόλησης. Δεν θα πρέπει να το σκεπάσουμε με άλλα, τα οποία 
εμείς θεωρούμε ότι δεν είναι αυτής της στιγμής.


